
Kære Lise og Laura 
 
Jeg har lige talte med Max Christensen fra Vedbæk fiskeriforening i telefonen. 
 
Han/Vedbæk fiskeriforening har ingen dokumentation for at der ligger et stenrev og ingen dokumentation 
for deres aktivitet i området.  
De data som er præsenteret i partshøringssvaret og redegørelsen kommer fra fiskerne selv. Han sagde, at 
de kan se på deres  sonar, at der er store sten i området markeret som stenrev og, at de ofte får 
”skrapblad” (brunalger) med op når de trækker garn i land. 
 
Hvis vi har lyst til en sejltur er vi velkommen iflg. Max :0) 
 
Blot til orientering, men lad os ta snakke ved næste møde.  
 
/thomas 
 
 
 
Fra: Jensen, Lise Wesenberg  
Sendt: 19. august 2013 11:24 

Til: Klinggaard, Thomas Behrendt 

Emne: høringssvar vedrørende Vedbæk /lise 
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